
Hoi! Ik ben Puck, een van de drie studentambtenaren 
binnen de gemeente Enschede. Ik houd me bezig met 
allerlei zaken die studenten belangrijk vinden binnen de 
gemeente. En ik deel graag waarom ik het zo leuk vind 
om dit werk te doen! Maar eerst zal ik even uitleggen wat 
studentambtenaar zijn precies inhoud.

Het staat er eigenlijk al: ik ben student en ambtenaar! Op 
dit moment ben ik 7e jaars student aan de universiteit van 
Twente. Ik heb eerst mijn bachelor Creative Technology 
gedaan en zit nu in het 2e jaar van mijn master Interaction 
Technology. Eigenlijk houden mijn studies in dat ik met een 
brede kennis (van informatica, elektrotechniek, ontwerpen, 
kunst en ondernemen) nieuwe techniek kan ontwikkelen 
voor mensen en de samenleving. Het gaat erom een brug te 
kunnen bouwen tussen mens en techniek: hoe ontwerpen 
we het zo dat iedereen het goed kan gebruiken. 

In mijn baan als studentambtenaar doe ik eigenlijk niets an-
ders! Sinds september 2022 bouw ik bruggen tussen studen-
ten en de gemeente. Dit houdt in dat ik als (on)gevraagd ad-
viesorgaan input lever en verzamel op allerlei onderwerpen. 
Denk hierbij aan huisvesting, veiligheid, horeca, sport, welzijn, 
internationalisatie en meer. Alles heeft wel betrekking op stu-
denten. Aan de andere kant ben ik er ook voor de studenten. 
Als eerste contactpunt bij vragen, problemen of initiatieven. 
Door korte lijntjes te houden met mijn medestudenten probeer 
ik zo veel mogelijk van hun zorgen en ideeën door te spelen 
naar de gemeente zodat we er wat mee kunnen. We praten dus 
met studenten in plaats van over studenten.

Sinds kort zijn we met drie studentambtenaren. Ik heb de 
positie als vertegenwoordiger van de UT studenten en mijn 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
collega’s zijn er voor de hbo en de mbo studenten. Ieder 
hebben we acht uur per week. Dat is niet zo veel, maar we 
moeten natuurlijk ook nog studeren. Doordat we niet zo veel 
uur per week hebben is het de kunst om vooral verbindingen 
te leggen. Studenten koppelen aan werkgroepen, informatie 
doorspelen naar de juiste personen zodat zij het op kunnen 
pakken en organisaties aan elkaar verbinden hoort allemaal 
bij ons wekelijkse takenpakket. 

Naast deze verbindende taken hebben we ook nog een 
adviserende rol over het studenten evenementen subsi-
diebudget. Studentenorganisaties kunnen bij ons namelijk 
een aanvraag doen tot €3000,- waar wij dan over adviseren. 
Deze evenementen zijn er vooral om Enschede als studen-
tenstad op de kaart te zetten of de verbinding tussen stu-
denten onder elkaar of studenten en de stad te verbeteren. 
In principe draait mijn werk om Enschede een nog betere 
studentenstad te maken. Ik vind het ook erg belangrijk dat 
alle studenten meegenomen worden in het maken van be-
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leid en in de uitvoering hiervan. Niet alleen de studenten die 
het hardst roepen, maar ook de minder gehoorde studenten. 
Ik heb namelijk tot nu toe een supergave studententijd ge-
had in Enschede en dat wens ik alle huidige en aankomende 
studenten ook toe. Dit baantje is helaas maar voor een jaar, 

dus vanaf september gaat een andere UT student mijn taken 
weer overnemen zoals ik dat deed afgelopen september. 
Maar dat gaat helemaal goed komen als ik kijk naar wat voor 
geweldige projecten en initiatieven er al lopen.

EIGENLIJK HOUDEN MIJN STUDIES IN DAT IK MET EEN BREDE
KENNIS (VAN INFORMATICA, ELEKTROTECHNIEK, ONTWERPEN,
KUNST EN ONDERNEMEN) NIEUWE TECHNIEK KAN ONTWIKKELEN
VOOR MENSEN EN DE SAMENLEVING.


